



506 853-5154
alluraclinics.ca

Need to Cancel?

Dear Clients,

We will have a new cancellation policy as of the 1st of March, 2016.

All scheduled treatments are reserved especially for you therefore we will require 48 hours advance notice in order to cancel any service with no charge. If your appointment is not cancelled within this notification period, your appointment is considered confirmed. Any changes or cancellations made after the 48 hour window are subject to a \$75+tax charge. We will waive this fee at the first occurrence however to reschedule your appointment we will require a \$75+tax deposit. If you have any questions regarding this new cancellation policy please feel free to see any Allura team member and we will be more than happy to assist you. Thank you

Besoin d'annuler?

Chers clients,

Nous aurons une nouvelle politique d'annulation à partir du 1er de mars 2016.

Tous les traitements cédulés sont réservés spécialement pour vous donc nous aurons besoin de 48 heures d'avis afin d'annuler tout service sans frais. Si votre rendez-vous n'est pas annulé dans cette période il est considéré comme confirmé. Toute modification ou annulation effectuée après la période de 48 heures sont soumis à une charge de 75\$+taxe. Nous allons renoncer ces frais à la première occurrence cependant pour refaire votre rendez-vous, nous exigerons un dépôt de 75\$+taxe. Si vous avez des questions concernant cette nouvelle politique d'annulation s'il vous plaît n'hésitez à voir un membre de l'équipe Allura et nous serons de vous assistez. Nous vous remercions.

Copyright © 2016 Allura Medical Aesthetics & Surgery, All rights reserved.

We send special offers and exclusive promotions to clients that gave us their email addresses.

Our mailing address is:

Allura Medical Aesthetics & Surgery
270-200 Champlain Street, Dieppe, NB, Canada